
 

Ηράκλειο, 7 Σεπτεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κ. Υπουργό Δικαιοσύνης 

 

Θέμα: Συνεπιμέλεια τέκνων  

Ένα ζήτημα που απασχολεί την ελληνική κοινωνία πολλά χρόνια τώρα  είναι η 

συνεπιμέλεια  τέκνων και οι αλλαγές επί του οικογενειακού δικαίου.  

Πάρα πολλοί  διαζευγμένοι ή εν διαστάσει πατεράδες με σθένος διεκδικούν το 

δικαίωμα στην πατρότητα μετά το διαζύγιο και  ίσο χρόνο με τα παιδιά τους.  

Δεν σας κρύβω ότι προσωπικά  έχω δεχτεί δεκάδες μηνύματα από πατεράδες που 

εξιστορούν τις προσωπικές τους ιστορίες και παραθέτουν σχετικές έρευνες, και 

αποφάσεις από επίσημους φορείς , που συνηγορούν στο αυτονόητο ότι δηλαδή τα 

παιδιά θέλουν και τους δύο γονείς για να μεγαλώσουν σωστά.   

 Με δεδομένο ότι όλοι συμφωνούν ότι πάνω από όλα είναι  το συμφέρον των τέκνων,   

για να διασφαλιστεί η ψυχική τους ισορροπία ως παιδιά σήμερα  αλλά και  ως ενήλικες 

αύριο 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός 

-Ποιες ενέργειες έχουν γίνει προς αυτή την κατεύθυνση; 

-Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η υπόθεση των αλλαγών του οικογενειακού δικαίου; 

- Ποιες οι  ασφαλιστικές δικλείδες για την προάσπιση των συμφερόντων των παιδιών  

-Πότε θα προωθηθεί η νομοθετική ρύθμιση;  

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 
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